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vänstermajoritetens beslut om att höja begravningsavgiften är helt 

omotiverad och enbart grundar sig i ideologiska uppfattningar. 

 

Alliansen har under de åtta år som vi styrt Stockholms stad utökat 

kyrkogårdsnämndens underhållsbudget vilket möjliggjort för en rad olika 

underhållssatsningar på stadens kyrkogårdar. Detta samtidigt som vi sänkt 

begravningsavgiften med 0,5 öre sedan 2007. Det visar att vi, genom 

prioriteringar, både kan tillgodose behovet av underhåll och samtidigt 

värna skattebetalarnas pengar”. 

 

§ 9 Resultat av medarbetarundersökning 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut  

 

Nämnden beslutar att 

 

1. godkänna redovisningen. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2015-02-04, Dnr 1.4.1-177-2015. Stockholm stad genomför 

regelbundna medarbetarenkäter. I stadens arbete att vara en attraktiv 

arbetsgivare är medarbetarenkäten ett viktigt verktyg. Den är en del 

av stadens verksamhetsutveckling och den ska stötta chefer och 

medarbetare att skapa rätt förutsättningar för att kunna ge bästa 

möjliga service till Stockholmarna. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden att besluta 

1. godkänna redovisningen. 

 

§ 10 Sammanträdestider år 2015 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

 

1. godkänna förvaltningens förslag till sammanträdestider 

för år 2015. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2015-02-10, Dnr 1.1.35-2015. Kyrkogårdsförvaltningen föreslår i 

ärendet sammanträdestider för kyrkogårdsnämnden år 2015. 

Tiderna är bl a föreslagna utifrån kommunstyrelsens krav på 
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nämnden att inom viss tid avge verksamhetsplan, flerårsbudget, 

tertialrapporter respektive årsredovisning.  

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden att besluta 

1. godkänna förvaltningens förslag till beslut. 

 

§ 11 Förvaltningschefens information 

 

Mats Larsson informerade om branschorganisationen SKKF:s 

rikskonferens med temat ”Begravningsverksamheten- i ständig 

utveckling” i Karlstad. 

 

Nämnden beslutade att anmäla tre representanter från 

majoriteten samt tre stycken från oppositionen till SKKF:s 

rikskonferens 25-26 maj 2015 i Karlstad.  

 

§ 12 Övriga frågor 

 

Mathias Tofvesson (S) frågade om systemet med att 

konkurrensutsätta och upphandla nämndens verksamhet har 

utvärderats. 

 

Mats Larsson svarade att någon övergripande utvärdering av 

systemet med konkurrensutsättning och upphandlingar inte har 

genomförts. Däremot har utvärdering skett i varje enskilt fall 

exempelvis när driftavtal löpt ut. I något fall har verksamheten 

tagits tillbaks i egen regi, i andra fall har förnyad upphandling 

genomförts. Om nämnden har ambitionen att vilja genomföra en 

sådan övergripande utredning så måste förvaltningen få ett sådant 

uppdrag.  

 

Mathias Tofvesson (S) frågade vad förvaltningen gör för att ta emot 

fler skolungdomar för sommarjobb. 

 

Mats Larsson svarade att nämnden i samband med beslut om 

Verksamhetsprogram 2015 redan beslutat att utöka antalet platser 

till 100 stycken. Den planeringen ligger fast. Förvaltningen har 

förstått att frågan är politiskt prioriterad och arbetar därför att inför 

år 2016 hitta ännu fler sommarjobb, exempelvis inom 

administrationen. 

 

 


